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Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

BEVIS OM ANSLAGSDAG
Natur- och trafiknämnden
Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Sammanträdesdatum 2019-10-22
Anslaget sätts upp 2019-10-30
Anslaget tas ned 2019-11-20

Sista dag för laglighetsprövning är dagen innan anslagets nedtagande.

Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus

Underskrift
                                                                           ……………………………………………..
                                                                           Heidi Swahn

Utdragsbestyrkande
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INNEHÅLLSFÖRTECKNING
§151 Inrättande av infartsparkeringar på fastigheten Björknäs 1:249, 

Sockenvägen 16
§152 Beslut åtgärder trivsel och tillgänglighet
§153 Tilldelningsbeslut i upphandling av sandupptagning 2019
§154 Ramar och förutsättningar för att inleda förnyad konkurrensutsättning 

av gång- och cykelväg Saltsjöbadsvägen
§155 Nyval av 2e vice ordförande i Nacka naturvårdsråd
§156 Projektavslut Reinvesteringar Gatubelysning 2018
§157 Projektavslut - Reinvestering konstruktionsbyggnader 2017
§158 Politikerinitiativ Säkra cykelvägen vid Järla skola
§159 Motion - idrotts- och friluftsanläggning vid Gungviken
§160 Motion- Utsmyckning med blommor och övrig växtlighet i Nacka
§161 Medborgarförslag -Välkomstskylt till Saltsjöbaden och skärgården
§162 Medborgarförslag att behålla befintliga ramper vid fisksätra trafikplats
§163 Övriga fråga
§164 Information - trafikenheten
§165 Information - drift offentlig utemiljö
§166 Redovisning av delegationsbeslut
§167 Redovisning anmälningar

3 (25)



22 oktober 2019

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Natur- och trafiknämnden

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

§ 151                NTN 2019/218

Inrättande av infartsparkeringar på fastigheten Björknäs 
1:249, Sockenvägen 16 

Beslut 
Natur- och trafiknämnden beslutar att infartsparkering ska inrättas på fastigheten Björknäs 
1:249, Sockenvägen 16.

Sammanfattning av ärendet 
Nacka kommun har i sin detaljplaneprocess många olika utbyggnads- och infrastrukturprojekt 
pågående, vilket kommer att kräva att flera befintliga markområden tas i anspråk för 
ändamålet infartsparkering. För att kompensera bortfallet av infartsparkeringsplatser har 
kommunfullmäktige den 19 november 2018 beslutat att anvisa medel om 12 mnkr under tiden 
2019-2021 för att låta anlägga nya infartsparkeringar där så är möjligt. Dock har inte de 
fysiska lokaliseringarna av infartsparkeringsplatserna beslutats.

För att ersätta kommande bortfall av infartsparkeringsplatser har kommunen undersökt och 
kommit fram till flera möjliga platser där kommunen både är och inte är markägare på 
detaljplanelagd kvartersmark som dock av olika skäl inte kommit till användning för den 
planerade verksamheten. En av dessa platser är belägen på fastigheten Björknäs 1:249, 
Sockenvägen 16.

Fastigheten ägs av kommunen och utgör en mycket liten del av S 260 detaljplanelagd 
parkmark, samt saknar i övrigt generella planbestämmelser. Bygglovet överklagades men 
Nacka Tingsrätt har avslagit överklagandet. En intern överenskommelse mellan kommun-
styrelsen (enheten för fastighetsförvaltning) och natur- och trafiknämnden (trafikenheten) 
kommer att ingås för att tydliggöra ansvarsfördelningen vad gäller upplåtelse av kvartersmark 
och förvaltning av parkering inom sådan mark. På parkeringen ryms ca 30 fordon.

Uppskattad investeringskostnad för infartsparkeringen Björknäs 1:249, Sockenvägen 16 är 
800 000 kronor, vilka tas inom redan beslutad investeringsbudget.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Inrättande av infartsparkeringar på fastigheten Björknäs 1:249, Sockenvägen 16
 

Yrkanden
Hans Peters (C) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.         - - - - -
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§ 152                NTN 2019/131

Beslut åtgärder trivsel och tillgänglighet 

Beslut 
Natur- och trafiknämnden godkänner föreslagna delprojekt som ryms inom budgeten för 
projektet Trivsel och tillgänglighet. Dessa investeringar medför tillkommande driftkostnader 
om totalt cirka 225 tkr/år.

Sammanfattning av ärendet 
Ärendet avser beslut om användning av delar av budgeten för projekt Trivsel och 
tillgänglighet. Följande delprojekt föreslås genomföras; 2 st lekcontainrar, 5 platser med 
effektbelysning, 2 pop-up parker, Återskapande av arboretum i Velamsund, parkbänkar på 
gångväg till Velamsund, Hinderbana för barn i Nyckelviken, Pump-track i Trollsjön och 
perennplantering i kommunen. Kostnad ca 3 315 000 kr av budgeten på 5 000 000.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Beslut åtgärder trivsel och tillgänglighet
Bilaga1 Åtgärder exempelbilder och kator
 

Yrkanden
Peter Zethraeus (M) och Hans Peters (C) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
 
- - - - -
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§ 153                NTN 2019/94

Tilldelningsbeslut i upphandling av sandupptagning 2019 

Beslut 
Natur- och trafiknämnden beslutar att tilldela avtal i upphandlingen av sandupptagning 2019 
till Peab Anläggning AB med organisationsnummer 556568-6721.
 
Natur- och trafiknämnden delegerar till enhetschefen på enheten för drift offentlig utemiljö att 
efter att avtalsspärren löpt ut ingå avtalet i enlighet med de villkor som följer av avtalet och 
upphandlingsdokumentet.
 
Beslutet justeras omedelbart. 

Sammanfattning av ärendet 
I kommunens annonserade upphandling av sandupptagning 2019 har två anbud inkommit. 
Krav har ställts på att sandupptagningen ska vara helt avslutad fem veckor efter att den 
påbörjats. Krav ställs även på att den upptagna sanden återvinns.
Den vinnande anbudsgivaren har lämnat det lägsta priset och uppfyller alla ställda krav.
Prisbilden är något högre än förväntat men eftersom prisskillnaden i anbuden är så liten är 
slutsatsen att det är vad det kostar med de krav som ställts i upphandlingen.
Avtalsspärren gäller i tio (10) dagar från det att tilldelningsbeslutet fattats.

Handlingar i ärendet 
Tjskr Tilldelningsbeslut upphandling Sandupptagning
 

Yrkanden
 Hans Peters (C) yrkade bifall till förslag till beslut.

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden beslutade i enlighet med Hans Peters bifallsyrkande. 
Paragrafen justerades omedelbart.

Protokollsanteckning
Per Chrisander (MP) lät anteckna följande till protokollet.
"Sand är en ändlig naturresurs där förekomsterna blir alltmer knappa i havet, i åsar och andra 
täkter. Produktion av sand i stenkrossar är energikrävande. Krav bör i nästa upphandling 
ställas på att en stor andel av sandupptagningen ska återvinnas genom att tvättas och blandas 
ut med ny sand. Kostnaderna att tvätta sand är sannolikt överkomlig. Återvinning av 
sandningssand praktiseras i andra kommuner.”     
  - - - - -
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§ 154                NTN 2019/216

Ramar och förutsättningar för att inleda förnyad 
konkurrensutsättning av gång- och cykelväg 
Saltsjöbadsvägen 

Beslut 
Natur- och trafiknämnden beslutar att inleda förnyad konkurrensutsättning av gång- och 
cykelväg Saltsjöbadsvägen i enlighet med inköpsenhetens tjänsteskrivelse daterad den 7 
oktober 2019.

Sammanfattning av ärendet 
En upphandling av entreprenaden för att bygga ut gång- och cykelvägen längs 
Saltsjöbadsvägen behöver göras. Avtalet föreslås börja gälla i december 2019 och byggtiden 
förväntas var ca 1 år. Entreprenaden föreslås upphandlas som en förnyad 
konkurrensutsättning på ramavtalet för markanläggningsarbeten och utvärderas på lägst pris. 
Kommunfullmäktige har den 18 november 2018, 302 §, Dnr. KFKS 2018/69, beslutat om en 
investeringsmedel för projektet.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Inleda upphandling GC-väg Saltsjöbadsvägen
 

Yrkanden
Hans Peters (C) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.
 

Protokollsanteckning
Lina Olsson (NL) lät anteckna följande till protokollet.
" I samband med detta ärende så fick nämnden muntlig information om formning av cykel 
och gångstråket på Nackalistans begäran. Saltsjöbadsvägen utgör ett prioriterat cykelstråk, 
som är av stor betydelse för trafiksäkerhet och Nackas miljömål att öka andelen cykelresor.
Idag fick vi dock på nämndmötet reda på att bygglov för etapp 1 har fattats per 
delegationsbeslut i Miljö och Stadsbyggnadsnämnden.  Natur och Trafiknämndens politiker 
har varken informerats om eller har fått fatta beslut om utformningen  av gång och 
cykelstråket. Vad vi förstår så har man planerat för en bredd som inte uppfyller standarden i 
Nackas cykelstrategi . Dessutom finns frågetecken kring utformningen av passagen över 
Saltsjöbadsvägen invid Fisksätravägen. Nackalistan vill få ytterligare information, inklusive 
skisser på utformning av gång och cykelstråk, innan vi vidare utvecklar våra synpunkter."
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Per Chrisander (MP) lät anteckna följande till protokollet.
" Det är bra att sträckan mellan Fisksätra och centrala Nacka äntligen bir bättre för cyklister 
och fotgängare. Men det är önskvärt att NTN är mer delaktig i planeringen än hittills. Detta är 
den slags politiska frågor som Miljöpartiet uppfattar att NTN är avsedd för att behandla.
I den dragning som kom NTN till del 19-10-22 bedömdes att önskvärd standard för regionalt 
cykelstråk inte kommer att uppnås med planerade åtgärder. Frågan är vilka ytterligare 
satsningar som behövs för att tillgodose behoven. Det är långt ifrån trafiksäkert och trivamt 
när bilar, mopeder, snabba resp. långsammare cyklister och fotgängare ska samsas om starkt 
begränsade gatuutrymmen. 
Miljöpartiet har tidigare föreslagit att en del av motorvägsutrymmet mellan Fisksätra och 
centrala Nacka ska avsättas för gång- och cykeltrafik. Detta förslag skulle kunna förnyas och 
enbart gälla för mopedtrafik och snabb cykeltrafik, så att gång- och cykeltrafiken på 
Saltsjöbadsvägen får den trafiksäkerhet och trivsel som är önskvärd."
 
- - - - -
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§ 155                NTN 2019/14

Nyval av 2e vice ordförande i Nacka naturvårdsråd 
Bordlagt 20190924

Beslut 
Natur och trafiknämnden utser Björn Friberg (S) som andre vice ordförande i Nacka 
naturvårdsråd.

Sammanfattning av ärendet 
Alvin Berggren (S) som valts som 2e vice ordförande i Nacka naturvårdsråd har flyttat från 
Nacka kommun. Natur och trafiknämnden behöver därför utse en representant för 
socialdemokraterna.

Handlingar i ärendet 
Nyval av 2e vice ordförande NVR
 

Yrkanden
 Martin Hellström (S) föreslog Björn Friberg som andre vice ordförande i Nacka 
naturvårdsråd.

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden beslutade att utse Björn Friberg till som andre vice ordförande i 
Cacka naturvårdsråd.
 
- - - - -
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§ 156                NTN 2019/104

Projektavslut Reinvesteringar Gatubelysning 2018 
Projektnummer 90000331

Beslut 
Natur och trafiknämnden noterar informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
Projektet syftar till att reinvestera i gatubelysningsnätet och förnya uttjänade 
anläggningsdelar. I projektet har ca. 7000 m markförlagd kabel bytts ut, ca. 200 stolpar och 
300 armaturer. Under året 2018 så har kommunen haft mer utbyte av markförlagd kabel, för 
att mycket av det markförlagda nätet är uttjänat. Schakt är en dyr kostnad och kommunen har 
samförlagt med både Nacka- och Boo Energi samt Nacka Vatten och avfall AB. Resultatet av 
utbytt kabel är ett mer driftstabilt belysningsnät.

Genom reinvesteringarna så har kommunen fått en säkrare (elsäkerhet), energisnålare och mer 
driftsäker elanläggning på delar av gatubelysningsnätet.

Handlingar i ärendet 
Tjsk projektavslut gatubelysning 2018 reinvestering
 

Yrkanden
Hans Peters (C) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.
 
- - - - -
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§ 157                NTN 2019/119

Projektavslut - Reinvestering konstruktionsbyggnader 
2017 
Projektnummer: 90000292

Beslut 
Natur- och trafiknämnden noterar informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
Inom ramen för projektet ”Reinvestering konstbyggnader 2017” har 6 st objekt genomgått 
omfattande renoveringar (planerat tidsstyrt underhåll) och på knappt 20 st objekt har det 
utförts mindre åtgärdsarbeten (tillståndsstyrt underhåll). Den dominerande kostnadsposten är 
planerat tidsstyrt underhåll.

Planerat tidsstyrt underhåll har utförts på 5 st objekt, 4 st broar samt 1 st trafikbrygga. För det 
sjätte renoveringsobjektet räknades antalet passager och det mycket låga nyttjandet medförde 
att GC-passagen under bron avetablerades och fylldes med fyllning och skumbetong.

Tillståndsstyrt underhåll har utförts på 20 st objekt och åtgärderna syftar till att vidmakthålla 
anläggningarnas normala funktion, kapitalvärde samt maximera den tekniska livslängden. Det 
var mycket varierande omfattning på de jobb som utfördes. Från plåtreparation av slirbalk på 
bron till Restaurantholmen i Saltsjöbaden, utbyte av vandaliserat räckesglas på 
Svindersviksbron till utrivning och ersättning av GC-bro vid Söderbysjön i Hellas.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Projektavslut - Reinvestering konstbyggnader 2017
 

Yrkanden
Hans Peters (C) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.
 
- - - - -
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§ 158                NTN 2019/189

Politikerinitiativ Säkra cykelvägen vid Järla skola 
Inkom 2 september 2019 av Khashayar Farmanbar (S)

Beslut 
Natur- och trafiknämnden föreslår kommunstyrelsen besluta följande. Kommunstyrelsen 
noterar att åtgärder för trafiksäkerheten på aktuell plats redan är genomförda, vilka uppfyller 
intentionerna bakom förslagen i politikerinitiativet. Frågan är med detta färdigbehandlad.

Sammanfattning av ärendet 
I ett politikerinitiativ till kommunstyrelsen den 2 september 2019 – vilket sedermera 
remitterades till natur- och trafiknämnden – framhöll Khashayar Farmanbar (s) vikten av att 
säkra cykelvägen vid Järla skola och hänvisar till en allvarlig olycka som i september skedde 
på cykelbanan vid busshållplatsen Värmdövägen/Järlaleden. Khashayar Farmanbar vill – mot 
bakgrund av de infrastrukturella förhållanden som råder på platsen - att alternativen för att 
säkra cykelvägen utreds, presenteras och att säkerhetsskapande åtgärder genomförs.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Politikerinitiativ Säkra cykelvägen vid Järla skola
Politikerinitiativ Säkra cykelvägen vid Järla skola
 

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.

Protokollsanteckning
Lina Olsson (NL) lät anteckna följande till protokollet.
" Nackalistan vill påminna om vår protokollsanteckning från NTN 2019-08-27, då vi tog upp 
frågan om utformning av skärningspunkter mellan huvudcykelstråk och busshållplatser för 
diskussion i nämnden och exemplifierade med denna olycka, som skett några dagar  innan. Vi 
framförde att det är inte är acceptabelt att man frångår nationella och lokala 
rekommendationer och bygger in farliga hinder och skymda hörn när man projekterar 
huvudcykelstråk på nya  gator. Detta gäller både den kommande utformningen av 
Värmdövägen samt Kanholmsvägen i Orminge C (Knutpunkten), vars nuvarande föreslagna 
utformning innehåller samma trafikfarliga lösning."      
  
Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet.
" Det är positivt att se att det har utförts åtgärder för att göra platsen säkrare för både cyklister 
och gående men det är oroväckande att det krävdes en olycka innan åtgärderna utfördes. Vi 
Socialdemokrater vill arbeta olycksförebyggande så att likande olyckor inte inträffar igen." 
- - - - -
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§ 159                NTN 2019/114

Motion - idrotts- och friluftsanläggning vid Gungviken 
Inkom 12 juni 2019 av Mikael Carlsson med flera (NL)

Beslut 
Natur- och trafiknämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut.

Kommunfullmäktige avslår motion angående att anlägga idrotts- och friluftsanläggning i 
Gungviken på grund av att kommunen redan gör stora satsningar på friluftslivet i området 
samt att det skulle krävas omfattande investeringar i vägnätet.

Sammanfattning av ärendet 
Nackalistan har i en motion bland annat föreslagit att möjligheten för anläggning av idrotts- 
och friluftsanläggningar så som fotbollsplaner mm i Gungviken ska utredas. Området är idag 
utpekat som arbetsplats och teknikområde i översiktsplanen. Motionen föreslår även att 
möjligheterna att komma överens med markägaren ska utredas samt möjligheterna att 
planlägga platsen som friluftsanläggning eller motsvarande. Enheten för drift offentlig 
utemiljö hanterar endast frågan om en friluftsgård. Enheten bedömer att stora satsningar redan 
görs i Erstaviksområdet och att nya investeringar för friluftslivet i första hand bör fokuseras 
på områden där tillgängligheten till naturen behöver förstärkas. Platsen ligger en dryg 
kilometer från närmsta station för Saltsjöbanan och omfattande investeringar skulle behövas i 
vägnätet eftersom det idag saknas en trafiksäker och tillräckligt dimensionerad väg till 
platsen.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Motion - idrotts- och friluftsanläggning vid Gungviken
Motion – Idrotts- och friluftsanläggning vid Gungviken
Protokollsutdrag §81 KSAU 2019-05-14
 

Yrkanden
Lina Olsson (NL) yrkade återremiss med motivering att utreda hela området A6, definierat i 
Nacka översiktsplan, vilket avses i motionen.
 
Hans Peters (C) yrkade avslag på återremissyrkandet.
 
Hans Peters (C) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Återremissyrkandet ställdes mot avslag på återremissyrkandet. Natur- och trafiknämnden 
beslutade att avslå återremissyrkandet.
 
Därefter beslutade Natur- och trafiknämnden i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till 
beslut.
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Omröstning
Omröstning begärdes och genomfördes.
Med 6 röster mot 4 beslutade nämnden i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Reservationer
Lina Olsson (NL) reserverade sig mot beslutet.
" I tjänsteskrivelsen har enbart ett begränsat område av A6 utretts, trots att motionen avser 
hela A6, som det definieras i Nackas översiktplan. Argumenten i tjänsteskrivelsen emot 
motionen är därmed inte relevanta. Vi har därför yrkat på återremiss.
Nackalistans motion går ut på att Nacka Kommun utreder om området A6, där delar av 
Gungviken och Östervik ingår, är lämpat för idrotts och fritidsanläggningar. Vår ambition är 
att området i sin helhet, förutom de delar som redan exploaterats av t ex ÅVS, 
detaljplaneläggs för natur, friluftsliv och idrott.  Beroende på vad utredningen utvisar gällande 
naturvärden kan olika delar av området  vara lämpade för anläggning. Förslagsvis anläggs 
idrottsplats i närheten av Österviks station och t ex motionsspår, grillplats mer perifert på 
Gungvikssidan av A6. Förslaget är i linje med den politiska viljan att bevara 50% av Nacka, 
inklusive Erstavik, grönt. Motionen medger möjlighet att skapa 1-3 nya entréer till Erstavik 
som omfattas av Riksintresse för Friluftslivet. Området är välförsörjt med kollektivtrafik då 
Saltsjöbanans hållplats Östervik ligger endast ett 100-tal meter från den närmsta delen av 
område A6. Större delen av området är även redan försörjt av väg (Saltsjöbadsvägen) där ett 
gångstråk planeras att byggas 2020 för ökad trafiksäkerhet. Det finns inga boende direkt intill 
området A6, varvid bullerplank kring fotbollsplan knappast kan krävas, som i fallet 
Boovallen. Markägaren har under 2019 visat intresse för att anlägga på mark inom området, 
dock i ett annat projekt. Översiktplanen medger en försiktig exploatering. Denna motion är ett 
sätt att försöka tillgodose markägarens önskemål om exploatering utan att ge avkall på 
ambitionen att bibehålla Erstavik som grönområde. Dessutom tillskapar man även en 
välbehövlig idrottsplats, vilket Nackaidrotten efterfrågar. Nackalistan beklagar majoritetens 
ovilja att utreda vårt förslag och reserverar oss mot beslutet. "
 

Protokollsanteckning
Martin Hellströmer (S) lät anteckna följande till protokollet.
" Vi Socialdemokrater har under en längre tid förespråkat tillskapandet av fler idrottsytor i 
kommunen. Delar av denna detaljplan ligger endast en kort promenad från Saltsjöbanan och 
hade varit en intressant plats att utreda ytterligare. För att lösa bristen på idrottsytor gäller det 
att tänka kreativt men även ta med planeringen av dessa ytor tidigt i planprocesserna. "
 
- - - - -
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VOTERINGSLISTA

Natur- och trafiknämnden 2019-10-22

Voteringslista: § 159

Ärende: Motion - idrotts- och friluftsanläggning vid Gungviken,  
NTN 2019/114

Voteringslist(or)
Ja=avslag på återremiss Nej=Återremiss
Ledamot Ja Nej Avstår
Hans Peters (C), ordförande X
Peter Zethraeus (M), 1:e v ordf X
Lina Olsson (NL), 2:e v ordf X
Dominique Faymonville (M), ledamot X
Helena Håkansson (L), ledamot X
Helena Edberg (KD), ledamot X
Martin Hellströmer (S), ledamot X
Eva Hall (S), ledamot X
Camilla Boström (M), ersättare X
Per Chrisander (MP), ersättare X
Resultat 6 4 0
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Natur- och trafiknämnden

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

§ 160                NTN 2019/141

Motion- Utsmyckning med blommor och övrig växtlighet i 
Nacka 
25 maj 2019 av Christina Ståldal, Micke Carlsson och Lina Olsson (Nackalistan)

Beslut 
Natur och trafiknämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut.

Kommunfullmäktige avslår motionen. Kommunen har en bra och hög ambitionsnivå med den 
utsmyckning som kommunen har idag och det som är inplanerat i kommande reinvesteringar. 
Det behöver inte anslås ytterligare medel. Motionen är därmed färdigbehandlad.

Sammanfattning av ärendet 
Nackalistan har inkommit med förslag om att göra Nacka grönare och öka mängden av 
planteringar samt öka budgeten med två miljoner. Kommunen har idag ett omfattande och 
uppskattat blomsterprogram som innehåller flera flyttbara blomsterfat som redan idag 
omplaceras till lämpliga platser i kommunen allteftersom byggprojekten förändrar 
kommunens karaktär. Kommunen har också investeringsmedel i ett trivselpaket som ska 
satsas på åtgärder för att bidra till en ökad trivsel för invånarna. Detta kommer också 
innehålla gröna utsmyckningar. Reinvesteringar i parkmark kommer också innehålla 
renoveringar av planteringsytor. Budgetramen för grön utsmyckning har därmed ökat varför 
ytterligare två miljoner inte behövs. Det går alltid att göra mer genom att öka budgeten 
ytterligare men enheten anser att kommunen har en bra och hög ambitionsnivå med den 
utsmyckning kommunen har idag och det som är inplanerat i kommande reinvesteringar. 
Förslagen i motionen är redan uppfyllda.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Motion Liva upp Nacka med grönska och blommor
Motion - Utsmyckning med blommor och övrig växtlighet i Nacka (NL)
Protokollsutdrag från KS den 17 juni 2019 §229 Remiss av motioner
 

Yrkanden
Hans Peters (C) och Peter Zethraeus (M) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.
 
Lina Olsson (NL) yrkade bifall till motionen.

Beslutsgång

Med avslag på Lina Olssons bifallsyrkande beslutade Natur- och trafiknämnden i enlighet 
med Hans Peters yrkande. 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

Protokollsanteckning
Lina Olsson (NL) lät anteckna följande till protokollet.
" Istället för pengar till muralmålningar så avsatte Nackalistan i sin skuggbudget för 2019 
medel för ytterligare satsningar på blomsterprogrammet som under sommarhalvåret planterar 
ut hemodlade växter på refuger och rondeller och även dekorerar dessa platser till högtider 
som jul och påsk. En kostnadseffektiv satsning som uppskattas av Nackas medborgare. Vi ser 
gärna ytterligare satsningar 2020. "
 
- - - - -
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
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Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

§ 161                NTN 2019/124

Medborgarförslag -Välkomstskylt till Saltsjöbaden och 
skärgården 
Inkom den 28 maj 2019

Beslut 
Natur- och trafikenhetens satsning på blomsterplanteringar ger mer värde för skattepengarna 
än föreslagen skyltning och nämnden beslutar därför att prioritera dem och avslå 
medborgarförslaget.

Sammanfattning av ärendet 
Det har inkommit ett medborgarförslag om uppsättning av en välkomstskylt till Saltsjöbaden.

Skyltar behöver underhållas och rengöras för att det ska behålla sitt välkomnande budskap 
och inte uppfattas som skräpiga eller att området är dåligt underhållet. Underhållet belastar 
kommunens driftbudget så länge skylten sitter uppe. Av den anledningen har kommunen en 
restriktiv hållning kring skyltning och prioriterar de som verkligen behövs. Ett exempel är 
skyltningen på alla kommunala badplatser som bland annat informerar om hur 
räddningspersonal ska kunna hitta till platsen vid akuta situationer.

Kommunen satsar på olika blomsterplanteringar vid infarten till de centrala delarna av Nacka 
däribland Saltsjöbaden. Enhetens bedömning är att blomsterplanteringar ger mer värde för 
skattepengarna än föreslagen skyltning och föreslår att kommunen fortsätter den satsningen 
istället.

Handlingar i ärendet 
Tjsk medborgarförslag Välkomstskylt vid infart till Saltsjöbaden
Medborgarförslag om välkomstskylt
 

Yrkanden
Hans Peters (C) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.
 
- - - - -
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§ 162                NTN 2018/153

Medborgarförslag att behålla befintliga ramper vid 
fisksätra trafikplats 
Inkom den 2 februari 2019

Beslut 
Natur- och trafiknämnden har för 2020 sökt medel för att renovera ramperna och därmed är 
intentionen i medborgar-förslaget uppfyllt.

Sammanfattning av ärendet 
Medborgarförslaget föreslår att Nacka kommun omprövar genomfört beslut beträffande 
Saltsjöbadens enda in- och utfart, förkastar förslag till rondell vid Fisksätras av- och påfart. 
Sammanfattningsvis verkar kommunen nu för ett beslut att ramperna skall behållas och 
renoveras.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Medborgarförslag att behålla befintliga ramper vid fisksätra trafikplats
Synpunkt gällande trafikplatslösning vid Fisksätra
Medborgarförslag
 

Yrkanden
Hans Peters (C) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.
 
- - - - -
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§ 163

Övriga fråga
Information om Ältavägen

Beslut
Natur- och trafiknämnden noterar till protokollet.

Ärendet
Eva Hall (S) undrar vad som händer på Ältavägen. Vad planerar Trafikverket? Det är flera 
gatlyktor som inte lyser utmed vägen.
 
Bengt Stenberg, enhetschef trafikenheten, noterade och kontaktar Trafikverket.

Beslutsgång

Natur- och trafiknämnden noterade till protokollet.
 
- - - - -
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§ 164

Information - trafikenheten

Beslut
Natur- och trafiknämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
Bengt Stenberg, enhetschef trafikenheten, informerade nämnden

 Ny gång-och cykelbana från Ektorpsvägen 23 strax före korsningen Ektorpsvägen-
Mariehällsvägen fram till Utskogsvägen.

 Öppethus om Skurubron 9 november kl 10-14, biblioteket i Nacka forum.
 Regionala cykelkansliet kommer till NTN den10 dec. 20 min om resultatet från deras 

senaste studier samt lite regionala resultat från cykelbokslutet.
 Statistik andelen överträdelse Saltsjöbadsleden

 

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden noterade informationen till protokollet.

- - - - -
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§ 165

Information - drift offentlig utemiljö

Beslut
Natur- och trafiknämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
Kristina Petterqvist, enhetschef enheten drift offentlig utemiljö, informerade nämnden.
Den nya tobakslagen har medfört ökad nedskräpning i den offentliga utemiljön. Rökning sker 
nu i större utsträckning på platser där det inte finns papperskorgar och som därmed inte 
plockas på skräp lika ofta som ytor i anslutning till papperskorgar.

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden noterade informationen till protokollet.
 
- - - - -
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§ 166                NTN 2019/17

Redovisning av delegationsbeslut 

Beslut 
Natur- och trafiknämnden noterar informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
Följande beslut har tagits på delegation
Delegationsbeslut
NTN 2018/209 LST 2859-30222-2018 Yttrande angående användning av svävare i Nacka 
mellan Gåsö och Älgö
Intern remisser
B2019-001209 Remissvar gällande Marklov för trädfällning inom Sicklaön 42:1
 
Delegationsbeslut parkeringstillstånd för rörelsehindrade under mars 2019
Bifall
Löpnummer         Beslutsdatum         Förartyp
207/19 41508      2019-09-02           Passagerare 
185/19 41485      2019-09-03           Förare 
125/19 41407      2019-09-03            Förare 
204/19 41505      2019-09-03            Förare 
198/19 41499      2019-09-03            Förare 
209/19 41511      2019-09-05            Passagerare 
212/19 41514      2019-09-05            Förare 
81/19 41333        2019-09-05            Förare 
216/19 41520      2019-09-09            Förare 
219/19 41523      2019-09-11            Passagerare 
218/19 41522      2019-09-11            Förare 
213/19 41515      2019-09-13            Passagerare 
221/19 41525      2019-09-13            Förare 
220/19 41524      2019-09-13            Passagerare 
223/19 41527      2019-09-16            Förare 
210/19 41512      2019-09-19            Passagerare 
226/19 41530      2019-09-19            Förare 
225/19 41529      2019-09-19            Passagerare 
230/19 41534      2019-09-24            Passagerare 
229/19 41533      2019-09-24            Passagerare 
235/19 41539      2019-09-30            Förare 
233/19 41537      2019-09-30            Förare 
 
Avslag
214/19 41516      2019-09-05            Passagerare 
192/19 41492      2019-09-09            Passagerare 
224/19 41528      2019-09-17            Passagerare 
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Handlingar i ärendet 
redovisning delegationsbeslut oktober
Bilaga Sammanställning delegationsbeslut oktober
 

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden noterade informationen till protokollet.
 
- - - - -
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§ 167                NTN 2019/44

Redovisning anmälningar 

Beslut 
Natur- och trafiknämnden noterar informationen till protokollet

Sammanfattning av ärendet 
Revisionsskrivelse 2019-09-11 från revisorerna i Nacka kommun

Rapport till NTN från Trafik och Gatudagarna, Stockholm, 14-15 oktober 2019, Lina Olsson 
och Eva Hall

2019-09-24, Politikerinitiativ-Fler parkeringsplatser i Duvnäs utskog! Helena Håkansson, 
Maria Lidzell (L)

Handlingar i ärendet 
Redovisning anmälningar oktober
Bilaga anmälningar oktober
 

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden noterade informationen till protokollet.
 
- - - - -
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